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P R O T O K Ó Ł  Nr XII/07 
 XII sesji Rady Miasta Dęblin  

z dnia 28 czerwca 2007 r. 
 

Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna nr 1 Ratusza Miasta Dęblin. 

 

Czas trwania sesji: godz. 9
00

 - 16
30

. 

 

Ustawowy skład Rady Miasta - 15 radnych. 

 

W sesji wzięło udział 15 radnych. 

 

Ad. pkt 1 
Otwarcie sesji.  
 
Sesję otworzył i obradom przewodniczył Pan Ryszard Karpiński - Przewodniczący Rady 

Miasta Dęblin. W sesji wzięło udział 15 radnych na ustawowy skład 15 radnych, co stanowi 

quorum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

• Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk, 

• Sekretarz Miasta - Marek Basaj, 

• Skarbnik Miasta - Teresa Zygan, 

• Radca prawny Urzędu Miasta - Beata Siedlecka, 

• Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miasta, 

• Przedstawiciele Zarządów Osiedlowych, 

• Radni Rady Powiatu w Rykach, 

• Prezes Zarządu Miejskiego Zakładu Gospodarki Komunalnej Spółka z o.o. - Dariusz 

Wojdat, 

• dyrektorzy gminnych placówek oświatowych 

• przedstawiciele lokalnej prasy. 

 

Listy obecności radnych, przedstawicieli Zarządów Osiedlowych oraz gości stanowią 
załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt 2 
Przedstawienie porządku obrad. 
 
Radni otrzymali porządek obrad wraz z materiałami na sesję. Uwagi do porządku obrad 

zgłaszali: 

 

Przewodniczący Rady Miasta - Ryszard Karpiński - zgłosił do porządku obrad 

autopoprawkę polegającą na wprowadzeniu jako punkt 6 r projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie zasad udzielania stypendiów uczniom. 

 

Wiceprzewodniczący RM - Ryszard Zarówny - zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku 

obrad punktu 6k, tj. podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży działek nr 4080/54, nr 4080/62  
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i nr 4254/1 przy ul. Kowalskiego do czasu uzyskania rzetelnej opinii lokalnego 

społeczeństwa w przedmiotowej sprawie. 

 

Do powyższej wypowiedzi ustosunkował się Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk - 

wnioskodawca projektu uchwały. Powiedział, że wnosi o rozpatrzenie projektu uchwały na 

dzisiejszej sesji. Rozpatrzenie projektu uchwały nie przesądza o ostatecznej decyzji Rady, ale 

odsuwanie w czasie momentu podjęcia uchwały niczego nie załatwi. 

 

"Za" wnioskiem o nie zdejmowanie punktu 6k z porządku obrad sesji głosowało 11 radnych, 

przy 2 głosach przeciwnych i 1 wstrzymującym się. Wniosek uzyskał akceptację Rady. 

 
Radny Andrzej Banaś - wnioskował, aby punkt 6k porządku obrad rozpatrywany był jako 

punkt 6a. 

 

Powyższy wniosek Rada przyjęła jednogłośnie (14 głosami "za"). 

 

Następnie Przewodniczący RM przedstawił brzmienie porządku obrad, po uwzględnieniu 

autopoprawki i przyjętych wniosków: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między 

sesjami. 

4. Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 

5. Wolne wnioski. 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) sprzedaży działek nr 4080/54, nr 4080/62 i nr 4254/1 przy ul. Kowalskiego; 

b) stwierdzenia zgodności projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Centrum II część I oraz zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego osiedla Wiślana - Żwica w Dęblinie  

z obowiązującym "Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta Dęblin", które zostało przyjęte uchwałą Nr XV/78/2003 z dnia 

7 lipca 2003 r.; 

c) uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Wiślana - 

Żwica w Dęblinie; 

d) uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Centrum II 

część I; 
e) uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Centrum II 

część I; 
f) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Dęblin na 2007 r.; 

g) zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Lublinie; 

h) zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Lublinie; 

i) udzielenia pomocy finansowej Województwu Lubelskiemu w zakresie budowy 

ścieżki rowerowej i chodnika przy drodze wojewódzkiej nr 801 w mieście Dęblin; 

j) udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Lubelskiemu w zakresie budowy ścieżki 

rowerowej i chodnika przy drodze wojewódzkiej nr 801 w mieście Dęblin; 

k) wyrażenia intencji nawiązania partnerstwa w celu realizacji projektu "Skrzydła - 

program terapeutyczny i profilaktyczny dla młodzieży z biednych dzielnic  
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i środowisk patologicznych powiatu ryckiego", składanym do dofinansowania  

w ramach Funduszu dla Organizacji Pozarządowych Norweskiego Mechanizmu 

Finansowego  oraz Mechanizmu Finansowego EOG; 

l) wyrażenia zgody na umieszczenie herbu miasta Dęblin na stornie internetowej  

i materiałach promocyjnych organizacji pożytku publicznego Fundacji Promocji  

i Rekreacji "KiM", 

m) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Dęblinie; 

n) powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Dęblinie; 

o) powołania zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników; 

p) zmiany wiceprzewodniczących stałych komisji Rady Miasta Dęblin; 

q) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad udzielania stypendium dla uczniów. 

7. Informacja na temat funkcjonowania oświaty w Dęblinie w roku szkolnym 2006/2007. 

8. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 

9. Zatwierdzenie protokołu XI sesji. 

    10. Zamknięcie sesji. 

 
Ad. pkt 3 
Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza w okresie 
między sesjami. 
 
Przewodniczący Rady Miasta - Ryszard Karpiński - przedstawił informację o swojej 

pracy między sesjami: 

• w dniu 15 czerwca 2007 r. uczestnictwo w uroczystej przysiędze wojskowej  

w 1 Pułku Drogowo - Mostowym; 

• w dniu 15 czerwca 2007 r. - udział w otwarciu wernisażu twórców dęblińskich  

w Miejskim Domu Kultury; 

• w dniach 15-17.06.2007 r. udział w obchodach "Dni Dęblina"; 

• w dniu 21 czerwca 2007 r. udział w uroczystym przekazaniu obowiązków Dowódcy 

I Pułku Drogowo - Mostowego; 

• 22.06.2007 udział w obchodach 40-lecia istnienia Miejskiego Zakładu Gospodarki 

Komunalnej Spółka z o.o. w Dęblinie; 

• 23.06.2007 r. udział w uroczystościach 50-lecia nadania praw miejskich miastu Ryki, 

• 23.06.2007 r. udział w festynie z okazji Dnia Dziecka, zorganizowanym przez Zarząd 

Osiedla "Wiślana". 

 

Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk - poinformował o swojej pracy w okresie 

między sesjami, t.j. od dnia 5 czerwca 2007 r.: 

• 6.06.2007 r. odbyło się Walne Zgromadzenie Wspólników Miejskiego Zakładu 

Gospodarki Komunalnej Spółka z. o.o. w Dęblinie. Przyjęte zostało sprawozdanie 

finansowe z działalności Spółki za 2006 r. oraz udzielono  absolutorium  dla Rady 

Nadzorczej i Zarządu Spółki; 

• 6.06.2007 r. odbyło się uroczyste pożegnanie Szefa Sztabu WSOSP - pułkownika 

Adama Ruraka, który odszedł do pracy w Sztabie Generalnym; 

• 6.06.2007 r. udział w spotkaniu samorządowców Powiatu Ryckiego, 

zorganizowanym przez Starostwo Powiatowe; 

• 10.06.2007 r. uczestnictwo w obchodach 55-lecia Polskiego Związku Wędkarskiego; 
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• 12.06.2007 r. została wydana decyzja o środowiskowych uwarunkowaniach 

związanych z modernizacją drogi wojewódzkiej nr 801 dla Zarządu Dróg 

Wojewódzkich. Dotyczy to nakładki asfaltowej na brakującym odcinku; 

• 13.06.2007 r. miało miejsce spotkanie z projektantami modernizacji drogi krajowej  

nr 48 na odcinku od wiaduktu do granic miasta - w stronę Moszczanki. Jednym  

z elementów negocjacji jest budowa ścieżki rowerowej przez całe miasto; 

• 13.06.2007 r. zostało wydane pozwolenie na budowę sieci kanalizacyjnej  

w ul. Piłsudskiego. Inwestycja byłaby rozpoczęta w bieżącym roku; 

• 14.06.2007 r. odbyło się podsumowanie Alertu Ekologicznego - Ryki 2006/2007.  

Na szczeblu powiatowym wygrała Szkoła Podstawowa Nr 4 z Dęblina. Wszystkie 

dęblińskie placówki, uczestniczące w Alercie otrzymały nagrody pieniężne  

z Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska  i Gospodarki Wodnej; 

• 15.06.2007 r. wszczęto postępowanie administracyjne o wydanie decyzji  

o środowiskowych uwarunkowaniach na realizację przedsięwzięcia polegającego na 

budowie stacji paliw płynnych i gazu propan-butan na działce 865 przy ulicy Kockiej. 

Inwestorem jest firma Dystrybucja Gazu Płynnego "Bracia Maliszewscy"; 

• 15.06.2007 r. odbyła się przysięga w Jednostce Wojskowej "Twierdza"; 

• 15-17.06.2007 r. trwały "Dni Dęblina" zorganizowane przy udziale Radia Lublin. 

Koszt imprezy wyniósł 40.000 zł, przy 5- tysięcznym dochodzie. Burmistrz złożył 

podziękowania wszystkim osobom i instytucjom, którzy przyczynili się do 

przygotowania imprezy; 

• 18.06.2007 r. na wniosek Karpackiej Spółki Gazownictwa została wydana decyzja  

w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji celu publicznego, polegająca na budowie 

sieci gazowej średniego ciśnienia w ul. Stawskiej (do os. Stawy); 

• 19.06.2007 r. została podpisana umowa z firmą "Taylor" na budowę kanalizacji  

w ulicy Bankowej. Koszt zadania  - 169.000 zł brutto. Inwestycja zostanie 

zrealizowana w tym roku; 

• 20.06.2007 r. odbyło się spotkanie z dyrektorem Zarządu Dróg Wojewódzkich  

w Lublinie w sprawie modernizacji drogi wojewódzkiej nr 801. Inwestycja została 

przesunięta w czasie na lata wcześniejsze. W tej chwili są opracowywane wytyczne 

do projektowania. Zarządowi Dróg Wojewódzkich została przedstawiona propozycja, 

aby przy projektowaniu rozważyć nowy przebieg drogi wojewódzkiej, począwszy od 

wiaduktu, poprzez ul. Towarową, Wiślaną, Michalinów z wyjściem przy stacji paliw 

w ul. Kościuszki. Dotychczasowy przebieg tej drogi nie spełnia parametrów drogi 

wojewódzkiej, gdzie jezdnia powinna mieć minimum 7 metrów szerokości; 

• 20-22.06.2007 r. odbyło się uroczyste zakończenie roku szkolnego w placówkach 

oświatowych; 

• 21.06.2007 r. miała miejsce uroczystość przekazania obowiązków Dowódcy 1 Pułku 

Drogowo - Mostowego; 

• 22.06.2007 r. podpisana została umowa z Bankiem Ochrony Środowiska na kredyt  

krótkoterminowy w wysokości 2.000.000 zł, zgodnie z uchwałą, podjętą na 

poprzedniej sesji; 

• 22.06.2007 r. odbył się jubileusz 40-lecia istnienia Miejskiego Zakładu Gospodarki 

Komunalnej Spółki z o.o. 

• 23.06.2007 r. udział w jubileuszu 50-lecia nadania praw miejskich Rykom; 

• 25.06.2007 r. ogłoszony został przetarg na remont nawierzchni dróg gminnych. 

Termin składania ofert upływa z dniem 19 lipca 2007 r.; 



____________________________________________________________________________________________________________ 

Protokół Nr XII/07 sesji Rady Miasta Dęblin z dnia 28 czerwca 2007 r. 
5 

• został rozstrzygnięty przetarg na sporządzenie planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru Nadatki. Wybrana została firma Instytut Gospodarki 

Przestrzennej i Mieszkalnictwa z Warszawy. Koszt opracowania - 67.100 zł brutto; 

• zostały zatwierdzone i wysłane do Kuratorium Oświaty w Lublinie projekty 

organizacyjne poszczególnych szkół i placówek oświatowych; 
• w drodze konkursu został wyłoniony Dyrektor Zespołu Szkół Ogólnokształcących  

w Dęblinie. Został nim Roman Dariusz Bytniewski. Kandydatura, zgodnie  

z procedurą, została pozytywnie zaopiniowana przez Lubelskiego Kuratora Oświaty; 
• w związku ze  złożoną rezygnacją przez Panią Dyrektor Specjalnego Ośrodka 

Szkolno - Wychowawczego został ogłoszony konkurs na dyrektora tej placówki. 

Termin zgłaszania ofert upłynął 25.06.2007 r. Wpłynęła jedna oferta. Termin 

posiedzenia komisji konkursowej został ustalony na 2 lipca 2007 r.; 
• w związku z upływem kadencji dyrektora Zespołu Szkół Nr 3,  Kurator wyraził zgodę 

na dalsze powierzenie funkcji dotychczasowemu dyrektorowi placówki -  Panu 

Waldemarowi Jakubikowi na okres 5 lat, począwszy od 1.09.2007 r. 
 

Ad. pkt 4 
Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 
 
Zapytania, interpelacje i wnioski zgłaszali: 

 
Radny Henryk Wiejak - wnioskował o: 

• podjęcie działań w celu pozostawienia Akademii Pedagogiki Specjalnej w naszym 

mieście; 

• dokończenie koszenia trawy w osiedlu Wiślana. 

 

Radny Waldemar Chochowski zgłosił następujące wnioski: 

• o przywrócenie do poprzedniego stanu chodnika w ul. Towarowej, 

• o naprawienie drogi wewnętrznej  przy bloku 3a w ul. 15 Pułku Piechoty "Wilków" 

wraz z o założeniem oświetlenia; 

• o zamontowanie bankomatu na terenie stacji paliw PKN "Orlen"; 

• o systematyczne wykaszanie poboczy dróg na terenie miasta; 

• o wycięcie drzewa na skrzyżowaniu ul. Staszica oraz oznaczenie przejście dla 

pieszych przez ul. Staszica. 

 

Radny Henryk Brożyna - wnioskował o: 

• wystąpienie do Starosty Ryckiego o udostępnienie dokumentacji modernizacji  

ul. Spacerowej; 

• usunięcie odrostów na chodniku w ul. Spacerowej; 

• przekazywanie wniosków do władz Starostwa za pośrednictwem radnych Rady 

Powiatu Ryckiego. 

 

Radny Krzysztof Karbowski  - złożył wnioski o: 

• uporządkowanie miejsc pamięci narodowej, 

• likwidację dzikich wysypisk śmieci, 

• podanie informacji na temat zagospodarowania czasu dzieciom i młodzieży podczas 

tegorocznych wakacji; 

• dokończenie cięć pielęgnacyjnych odrostów drzew rosnących w głównym ciągu 

komunikacyjnym; 
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• naprawę znaków drogowych oraz tablic z nazwami ulic; 

• radny zapytał, czy mieszkańcy zamieszkali przy ul. Warszawskiej nr 1-3 muszą 
odrębnie złożyć pisemny wniosek odnośnie podłączenia do sieci kanalizacyjnej? 

 

Radny Andrzej Banaś - wnioskował o: 

• wykonanie dwóch zatok przystankowych - w ul. Podchorążych i w okolicach 

wiaduktu - przy okazji projektowania ciągu komunikacyjnego drogi wojewódzkiej; 

• usytuowanie przystanku autobusowego w okolicach stacji diagnostycznej Pana 

Lesisza; 

• dokończenie modernizacji ul. Spacerowej do wysokości sklepu Pani Majewskiej wraz 

z wykonaniem w tym miejscu zatoki parkingowej; 

• rozważenie możliwości wykonania remontu ul. Krasickiego; 

• rozważenie możliwości pozyskania terenu pod cmentarz komunalny. 

 

Radny Adam Cenkiel - wnioskował o usunięcie dwóch uschniętych drzew, usytuowanych 

przy przystanku autobusowym na ul. Wiślanej oraz przy torach kolejowych w ul. Nadatki. 

 

Radny Tadeusz Oryl - wnioskował o wykonanie remontu cząstkowego nawierzchni  

ul. Jagiellończyka metodą "masy na zimno". 

 

Radny Stanisław Kopacz - zgłosił wnioski o oczyszczenie znaków drogowych i wiat 

przystankowych oraz o podjęcie starań w celu pozyskania na rzecz miasta budynku kina 

"Twierdza". 

 

Ad. pkt 5 
Wolne wnioski. 
 

Wolne wnioski zgłaszali: 

 

Radny Krzysztof Karbowski -  wnioskował o rozszerzenie działalności Dęblińskiego 

Centrum Informacji o działalności informacyjno - turystyczną oraz o udostępnienie 

aktualnego kalendarza imprez turystycznych. 

 

Radny Waldemar Potyra - wnioskował o podcięcie gałęzi drzew na ul. Staromiejskiej. 

 

Przewodniczący Zarządu Osiedla "Michalinów - Sławomir Świątkowski - zgłosił 

następujące wnioski: 

• o dokonanie naprawy nawierzchni ulic Michalinowskiej i Wolności; 

• o wykoszenie chwastów na terenie przystanku autobusowego przy ul. Wolności; 

• o naprawę nawierzchni ul. Reymonta (od ul. Michalinowskiej do ul. Żeromskiego); 

• o wykaszanie chwastów na skrzyżowaniach ulic (np. skrzyżowanie ul. Kwiatowej  

z ul. Kościuszki). 
 
Przewodniczący Zarządu Osiedla "Lotnisko" - Ryszard Głodek - zwrócił się  
z zapytaniem do Przewodniczącego Komisji Samorządu i Porządku i Publicznego - 

Waldemara Potyry - w jakim terminie dokonany zostanie przegląd osiedli? Ponadto 

wnioskował o wystosowanie pisma do Agencji Mienia Wojskowego w sprawie 

uporządkowania terenu przyległego do przedszkola. 
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Przewodnicząca Zarządu Osiedla "Żdżary" - Ewa Przerwa - wnioskował o naprawę 
hydrantów przeciwpożarowych w ul. Środkowej. 

 

Prowadzenie sesji przejął Wiceprzewodniczący Rady Miasta - Ryszard Zarówny. 
 

Ad. pkt 6a 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży działek nr 4080/54,  
nr 4080/62 i nr 4254/1 przy ul. Kowalskiego. 
 
Projekt uchwał, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu przedstawił i uzasadnił 

Burmistrz Miasta Dęblin - Stanisław Włodarczyk. Poinformował, że działki nr 4080/54, 

nr 4080/62 i nr 4254/1 o łącznej powierzchni 0,3068 ha stanowią zasób gruntowy miasta. 

Zgodnie z obowiązującym miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego stanowią 
one jedną nieruchomość przeznaczoną pod usługi sportowe lub wariantowo pod usługi 

komercyjne nieuciążliwe. Jest zainteresowanie kupnem tego terenu pod działalność 
handlową. Zgodnie z obowiązującym prawem, sprzedaż nastąpiłaby w formie przetargu 

nieograniczonego z ceną wywoławczą nie niższą, niż ustalona przez biegłego. Podczas 

rozmów z potencjalnym inwestorem przedstawiany był ze strony miasta warunek 

zrekompensowania utraconego terenu sportowego. Taki warunek byłby zapisany  

w ewentualnych warunkach przetargowych. Byłoby to boisko o wymiarach boiska do 

koszykówki ze sztuczną nawierzchnią. Burmistrz zapoznał zebranych z negatywną opinią 
Zarządu Osiedla "Lotnisko" w przedmiotowej sprawie z uwagi na lokalizację obiektu 

handlowego na tym terenie. Zarząd Osiedla jest za wskazaniem innego terenu na osiedlu pod 

obiekt handlowy. Miasto nie ma jednak innych miejsc na terenie osiedla na tego typu 

inwestycję. 
 

Komisje stałe Rady Miasta pozytywnie zaopiniowały projekt przedmiotowej uchwały. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali: 

 
Radny Ryszard Zarówny - zabrał głos jako członek Zarządu Osiedla "Lotnisko". 

Powiedział, że Zarząd Osiedla przeprowadził liczne rozmowy z mieszkańcami. Mieszkańcy 

nie są przeciwni temu przedsięwzięciu, jednak nie we wskazanym miejscu. Radny 

przedstawił korzyści związane z powstaniem obiektu handlowego, m.in. wpływy do budżetu 

miasta z tytułu podatku od nieruchomości, zatrudnienie 30 pracowników, wpływy z tytułu 

zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych. Minusy tej inwestycji to: siedziba firmy 

mieści się w Warszawie, gdzie będzie wpływał podatek od prowadzonej działalności 

gospodarczej, istnieje możliwość likwidacji 8 sklepów spożywczych na terenie osiedla,  

w których jest zatrudnionych ok. 30 osób, w związku z likwidacją sklepów do budżetu 

miasta nie będą wpływały pieniądze z tytułu zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych. 

Osiedle Lotnisko będzie miało nowy pawilon handlowy oraz możliwość zlokalizowania  

w nowym obiekcie placówki pocztowej. Minusy to: pieniądze, które wpłyną do kasy Urzędu 

z tytułu sprzedaży tego gruntu nie będą przeznaczone na potrzeby osiedla Lotnisko, istnieje 

na terenie osiedla brak miejsc parkingowych, zostanie zlikwidowany jedyny plac zabaw dla 

małych dzieci, będzie zwiększony ruch pojazdów i hałas. Wnioskował, żeby nie podejmować 
uchwały na dzisiejszej sesji do czasu uzyskania opinii mieszkańców osiedla. 

 

Radny Adam Cenkiel - powiedział, że będzie popierał stanowisko Zarządu Osiedla 

"Lotnisko" w tej sprawie. 
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Przewodniczący Zarządu Osiedla "Lotnisko" - Ryszard Głodek - wyjaśnił, że Zarząd 

Osiedla jest przeciwnikiem budowy obiektu handlowego w tym miejscu. Jest to miejsce do 

dyspozycji dzieci i młodzieży. Zwrócił się do Burmistrza o podanie numeru księgi wieczystej 

przedmiotowych działek oraz prosił o wstrzymanie się  z ostateczną decyzją w tej sprawie. 

 

Radny Andrzej Banaś - zaznaczył, że jest to jeden z bardziej kontrowersyjnych projektów 

uchwały. Rada dzisiaj zadecyduje, czy chce zbyć tę działkę, czy nie. Radny powinien patrzeć 
przez pryzmat zaspokajania potrzeb mieszkańców, przez pryzmat lokalnych podmiotów 

gospodarczych oraz przez pryzmat rozwoju miasta i poszukiwania środków na ten cel. Nie 

należy zamykać się w granicach miasta przed inwestorami z zewnątrz. Zaproponował, żeby 

przy opracowywaniu umowy z inwestorem zawrzeć klauzulę o zatrudnieniu w nowym 

obiekcie mieszkańców Dęblina.  

 

Wiceprzewodniczący RM - Ryszard Zarówny - zwrócił się do radnych, czy są za 

udzieleniem głosu gościom przybyłym na sesję. 
 

Wniosek przyjęto jednogłośnie (15 głosami "za"). 

 

Następnie kolejno głos zabierali właściciele sklepów w os. Lotnisko: Pani Ciepiela, Pani 

Majewska, Pan Kęsik, którzy byli przeciwni budowania obiektu handlowego na terenie 

osiedla. 

 

Pani Ciepiela - zapytała,  dlaczego przedsiębiorcy nie dowiedzieli się wcześniej o decyzji 

przeznaczenia tej działki do sprzedaży?  

 

Radny Andrzej Banaś - wyjaśnił, że przeznaczenie tej działki do sprzedaży było od bardzo 

dawna i nie powinno być zaskoczeniem. Przetarg jest otwarty i każdy zainteresowany może 

do niego przystąpić.  
 
Pani Majewska - w tej chwili to jest walka z wiatrakami, bo jak ten market nie powstanie  

w tym miejscu, to powstanie w innym. 

 
Pan Kęsik - z chwilą powstania marketu nasze sklepy padną. Jeżeli chcecie państwo, żeby 

była konkurencja to otwórzcie drugi hipermarket. Niech się oni nawzajem gryzą. 
 

Burmistrz Miasta - powiedział, że jest zobowiązany tego typu sprawy kierować do 

rozpatrzenia przez Radę. Burmistrz nie decyduje na co pieniądze ze sprzedaży tej działki 

będą przeznaczone. Burmistrz może tylko zaproponować, a decyzję podejmie Rada. Jeśli 
chodzi o podatek dochodowy - to w przypadku gdy są oddziały jakiejś firmy, to część 
podatku dochodowego, proporcjonalnie od wypracowanego zysku, trafia do samorządu, na 

terenie którego ten oddział się znajduje. Powstanie tego marketu nie powinno przyczynić się 
do natężenia ruchu w tym rejonie. Głównie zaopatrywać się tam będą mieszkańcy Lotniska. 

Centrum rekreacyjne należałoby utworzyć za przedszkolem. Nie podaje się w uchwałach 

numerów księgi wieczystej. Plan zagospodarowania przestrzennego tego terenu przeszedł 

całą procedurę uchwalania i nikt nie kwestionował przeznaczenia tego terenu. Informacja  

o sprzedaży była podawana do wiadomości publicznej i sprawy nikt nie ukrywał. Powstanie 

tego marketu jest okazją do obniżenia cen za wynajem lokali. 

Burmistrz zgłosił autoporawkę do projektu uchwały, polegającą na dopisaniu na końcu § 1 

słów: - " z przeznaczeniem pod zabudowę komercyjną o powierzchni budynku do 1000 m
2
 

netto". 
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Po wyczerpaniu dyskusji przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 

8 głosami "za", przy 2 głosach przeciwnych i 5 wstrzymujących się Rada podjęła uchwałę  
Nr XII/69/2007 w sprawie sprzedaży działek nr 4080/54, nr 4080/62 i nr 4254/1 przy  

ul. Kowalskiego. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Prowadzenie sesji przejął Wiceprzewodniczący Rady Miasta - Henryk Wiejak. 
 
Ad. pkt 6b 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia zgodności projektu 
zmian miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Centrum II 
część I oraz zmian miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
osiedla Wiślana - Żwica w Dęblinie z obowiązującym "Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta 
Dęblin", które zostało przyjęte uchwałą Nr XV/78/2003 z dnia  
7 lipca 2003 r. 
 
Projekt uchwały, stanowiący załącznik do protokołu przedstawił Burmistrz Miasta - 
Stanisław Włodarczyk, który poinformował, że przedstawione do uchwalenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Centrum II część I w obszarze 

oznaczonym symbolem 35 MN/U (rejon ul. Niepodległości i Leśki), oraz na działkach  

o numerach ewidencyjnych 750 i 752 przy ul. Okólnej jak również zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego osiedla Wiślana - Żwica w Dęblinie na obszarze 

oznaczonym symbolem 50KX i 49 IW (rejonul. Stężyckiej i ul. Wiślanej) są zgodne  

z ustaleniami obowiązującego "Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta Dęblin". 

Zgodnie z ww. dokumentami tereny położone w rejonie śródmieścia objęte są zmianami 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Centrum II część I, przeznaczone są 
pod funkcje mieszkaniowo - usługowe, wymagające przekształceń i rehabilitacji. Projekt 

zmiany porządkuje planowane zagospodarowanie, umożliwiając realizację zamierzeń 

właścicieli tych terenów, zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa i aktami 

normatywnymi. Teren położony przy ul. Stężyckiej, objęty zmianą planu osiedla Wiślana - 

Żwica pozwala na zagospodarowania terenu, który w czasie sporządzania planu był 

wykluczony spod zabudowy ze względu na obowiązującą wówczas strefę ochronną ujęcia 

wody. Obecnie strefa ta została zniesiona decyzją właściwego organu, t.j. Powiatowego 

Inspektora Sanitarnego. Planowana obecnie funkcja terenu jest zgodna z ustaleniami Studium 

Ponadto zgodność dotyczy również przyjętych w Studium strategicznych kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Dęblin, celów rozwoju oraz działań w sferze 

gospodarki przestrzennej w ramach przyjętych polityk przestrzennych. 

 

Komisje stałe Rady Miasta - pozytywnie zaopiniowały projekt  przedmiotowej uchwały. 

 

W związku z tym, że nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji nad projektem uchwały 

przystąpiono do głosowania. 

 

W wyniku głosowania, przy obecności 11 radnych obecnych podczas głosowania na sali 

obrad "za" uchwałą opowiedziało się 11 radnych. Głosów przeciwnych i wstrzymujących się 
nie było. Rada podjęła uchwałę Nr XII/70/2007 w sprawie stwierdzenia zgodności projektu 

zmian miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Centrum II część I oraz zmian 
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miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Wiślana - Żwica w Dęblinie  

z obowiązującym "Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

miasta Dęblin", które zostało przyjęte uchwałą Nr XV/78/2003 z dnia 7 lipca 2003 r. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 6c 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego Wiślana - Żwica w Dęblinie. 
 
Projekt uchwały (w załączeniu) przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Mieniem 

Komunalnym Urzędu Miasta - Pan Krzysztof Kuropatwa. Poinformował, że teren  

w obrębie zmian miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Wiślana - Żwica  

w Dęblinie oznaczony symbolami 50 KX i 49 IW przy ul. Stężyckiej w Dęblinie obecnie jest 

przeznaczony pod ciąg pieszy i teren ujęcia wody. Po zmianie strefy ochronnej odwiertu 

wody Miejski Zakład Gospodarki Komunalnej wystąpił o zmianę przeznaczenia terenu pod 

usługi. Nowe oznaczenie 56 U/MN umożliwi wykorzystanie terenu pod usługi komercyjne 

potrzebne w tym rejonie miasta, z funkcją mieszkalną. 
 

Komisje stałe Rady Miasta pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Dyskusji nad projektem uchwały nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

Jednogłośnie (12 głosami "za"), przy obecności 12 radnych na sali obrad, Rada podjęła 

uchwałę Nr XII/71/2007 w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Wiślana - Żwica w Dęblinie. Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

Ad. pkt 6d 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego Centrum II część I. 
 
Projekt uchwały (w załączeniu) przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Mieniem 
Komunalnym Urzędu Miasta - Pan Krzysztof Kuropatwa, który powiedział, że teren  

w obrębie zmian miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Centrum II część I  

w Dęblinie oznaczony symbolem 35 MN/UC przy ulicach Leśki i Niepodległości obecnie 

przeznaczony jest pod zabudowę jednorodzinną i usługową. Zmiana planu polega na 

przesunięciu ulicy oznaczonej symbolem Kw w kierunku północnym, co zwiększy 

proponowane powierzchnie działek budowlanych i zwiększy możliwości inwestycyjne 

właścicieli działek. Zmiana jest realizowana na wniosek mieszkańców zamieszkałych w tym 

obszarze. Przeznaczenie terenu nie ulega zmianie. Nowe oznaczenie terenu otrzymuje 

symbol 35aMN/UC. 

 

Komisje stałe Rady Miasta pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Dyskusji nad projektem uchwały nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

W wyniku głosowania, jednogłośnie (12 głosami "za") Rada podjęła uchwałę  
Nr XII/72/2007 w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Centrum II część I. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. pkt 6e 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego Centrum II część I. 
 

Projekt uchwały (w załączeniu) przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Mieniem 
Komunalnym Urzędu Miasta - Pan Krzysztof Kuropatwa. Poinformował, że teren  

w obrębie zmian miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Centrum II część I  

w Dęblinie oznaczony symbolem 31aMN/UC przy ulicach Okólnej  i Grunwaldzkiej 

obejmuje działki o numerach ewidencyjnych 750 i 752. Zmiana polega na zniesieniu drogi 

oznaczonej symbolem Kw. i jest naniesiona na wniosek współwłaściciela działki nr 750. 

 

Komisje stałe Rady Miasta pozytywnie zaopiniowały projekt przedmiotowej uchwały. 

 

Dyskusji nad projektem uchwały nie było. Przystąpiono do głosowania. 

 

W wyniku głosowania (13 głosami "za") Rada podjęła uchwałę Nr XII/73/2007 w sprawie 

uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Centrum II 

część I. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 6f 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian  
w budżecie Miasta Dęblin na 2007 r. 
 

Projekt uchwały, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu, przedstawiła Pani Teresa 
Zygan - Skarbnik Miasta, która poinformowała, że w projekcie uchwały wprowadzono 

zmiany zmniejszające i zwiększające budżet na podstawie: umowy z Powiatem Ryckim 

Nr 1/2007/WTZ/D z dnia 4 kwietnia 2007 r., porozumienia z Ministrem Edukacji 

Narodowej Nr DKOS-1/GP-512-9/07-19 z dnia 31 maja 2007 r., decyzji budżetowej 

Wojewody Lubelskiego Nr 26 z dnia 12 czerwca 2007 r. oraz innych wewnętrznych 

decyzji i potrzeb: 
1. Na podstawie umowy z Powiatem Ryckim zwiększono budżet po stronie dochodów 

i wydatków o kwotę 706 zł. Zwiększenie to stanowi 5% kosztów działalności 

Warsztatów Terapii Zajęciowej dotyczących finansowania kosztów rehabilitacji 

uczestnika Warsztatów będącego mieszkańcem Powiatu Kozienickiego. 

2. Na podstawie porozumienia z Ministrem Edukacji Narodowej, zwiększono budżet po 

stronie dochodów i wydatków o kwotę 4.500 zł. Środki te przeznaczone są na zakup dla 

uczniów narodowości romskiej wyprawek szkolnych do klasy I szkoły podstawowej, 

podręczników do szkoły podstawowej i gimnazjum oraz pomocy dydaktycznych do 

gimnazjum. 

3. Na podstawie decyzji Wojewody Lubelskiego zwiększono budżet po stronie dochodów  

i wydatków o kwotę 5.328 zł. Powyższe środki przeznaczone są na dofinansowanie 

pracodawcom kosztów przygotowania zawodowego młodocianych pracowników. 

4. Na podstawie wniosku Burmistrza Miasta Dęblin proponuje się dokonać następujących 

zmian po stronie przychodów, dochodów i wydatków budżetowych: zwiększono 

przychody z zaciągniętych pożyczek i kredytów o kwotę 337.921 zł z przeznaczeniem na 

dofinansowanie budowy kanalizacji sanitarnej w ul. Bankowej i Piłsudskiego, 

zwiększono planowaną nadwyżkę budżetową o kwotę 43.891 zł do wysokości faktycznie 

uzyskanej nadwyżki z lat ubiegłych. 
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Przesunięto środki po stronie dochodów budżetowych, uzupełniając plan o dochody, które 

wpłynęły na kwotę 15.000  zł; 

Zwiększono środki po stronie dochodów budżetowych z tytułu: 

• sprzedaży działek przy ul. Przechodniej i Podchorążych na kwotę  
50.500 zł, 

• odsetek od nieterminowych wpłat z tytułu podatków i opłat od osób prawnych 

o kwotę 33.000 zł, 

• wpływy z tytułu podatku od nieruchomości od osób fizycznych o 100.000 zł, 

• wpływy z tytułu podatku od środków transportowych od osób fizycznych  

o 21.000 zł, 

• wpływu odszkodowania PZU z tytułu uszkodzenia dachu budynku Szkoły 

Podstawowej Nr 2 powstałego w wyniku działania huraganu, na kwotę  
3.676 zł, 

• wpływy z opłaty administracyjnej  na kwotę 20.000 zł, 

• odsetki od lokat na kwotę 10.000 zł, 

• odsetki od środków na rachunkach na kwotę 4.030 zł, 

• dotacji z Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

przeznaczonej na dofinansowanie budowy kanalizacji sanitarnej  

w ul. Bankowej i Piłsudskiego na kwotę 220.000 zł. 

Przesunięto środki po stronie wydatków budżetowych, w wysokości 50.000 zł,  

w dziale Oświata i wychowanie z  Pozostałej działalności na: 

• przystosowanie sali na pracownię komputerową w Liceum Ogólnokształcącym – 

10.000 zł, 

• dowożenie uczniów do szkół – 5.000 zł, 

• remont dachu w Szkole Podstawowej Nr 2 – 5.000 zł, 

• remont korytarza w Szkole Podstawowej Nr 2 – 25.000 zł 

• abonament za telefon i internet w Szkole Podstawowej Nr 6 – 5.000 zł. 

Zwiększono środki po stronie wydatków budżetowych: 

• w dziale – Edukacyjna opieka wychowawcza  o kwotę 51.900 zł,  

z przeznaczeniem na realizację „Programu wyrównywania szans edukacyjnych 

dzieci i młodzieży w 2007 r.”, 

• w dziale – Edukacyjna opieka wychowawcza, o kwotę 20.000 zł środki dla 

Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego jako udział własny do 

złożenia projektu na realizację programu „Edukacja - program pomocy  

w dostępie do nauki dzieci i młodzieży niepełnosprawnych”, 

• w dziale – Administracja publiczna o kwotę 278.097 zł z przeznaczeniem  na 

monitoring miasta – 25.000 zł, zakup energii elektrycznej w budynkach 

Zarządów Osiedlowych "Rycice", "Starówka", "Młynki", "Michalinów" –  

5.000 zł, pozostała kwota dotyczy zakupu usług, akcesorii komputerowych oraz 

energii przez Urząd Miasta, 

• utrzymanie Placówki Wsparcia Dziennego o kwotę 8.000 zł, 

• budowa kanalizacji sanitarnej w ul. Piłsudskiego o kwotę 256.402 zł, 

• budowa kanalizacji sanitarnej w ul. Bankowej o kwotę 122.000 zł, 

• rezerwa budżetowa o kwotę 107.619 zł; 

Przesunięto środki po stronie wydatków budżetowych zmieniając dotychczasową 
klasyfikację na obecnie obowiązującą środków dla Warsztatów Terapii Zajęciowej na kwotę 
27.000 zł., przesunięto środki po stronie wydatków budżetowych między rozdziałami  

i paragrafami tego samego działu, nie powodujące zmniejszenia i zwiększenia budżetu 

Miasta na kwotę 6.600 zł. 
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Komisje stałe Rady Miasta pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

W związku z tym, że nie było dyskusji nad projektem uchwały przystąpiono do głosowania. 

 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Jednogłośnie (13 głosami "za") Rada podjęła 

uchwałę Nr XII/74/2007 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Dęblin na  

2007 r. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 6g 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej 
pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Lublinie. 
 
Projekt uchwały, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu, przedstawiła Pani Teresa 

Zygan - Skarbnik Miasta, która poinformowała, że wnioskowana przez Miasto Dęblin do 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Lublinie kwota 

pożyczki wynosi 135.200 zł i stanowi dofinansowanie do pełnego zbilansowania kosztów 

zadania - "Budowa kanalizacji w osiedlu Bankowa - I etap". Umowa na wykonanie prac 

została  podpisana w dniu 19 czerwca 2007 r. z firmą "Taylor" Sp. z o.o. z siedzibą  
w Lublinie za cenę 169.000 zł. Warunki udzielenia pożyczki to: oprocentowanie 0,4% stopy 

redyskonta weksli, okres spłaty od lutego 2008 r. do sierpnia 2012 r., możliwość umorzenia 

pożyczki - do 30% kapitału. 

 

Komisje stałe Rady Miasta pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

W związku z tym, że nie było dyskusji nad projektem uchwały przystąpiono do głosowania. 

 

Jednogłośnie (13 głosami "za"), przy obecności 13 radnych obecnych na sali obrad, Rada 

podjęła uchwałę Nr XII/75/2007 w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki  

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu. 

 
Ad. pkt 6h 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej 
pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Lublinie. 
 

Projekt uchwały (w załączeniu) przedstawiła Pani Teresa Zygan - Skarbnik Miasta. 
Poinformowała, że wnioskowana przez Miasto Dęblin do Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Lublinie kwota pożyczki wynosi 202.721 zł  

i stanowi dofinansowanie do pełnego zbilansowania kosztów zadania - "Budowa kanalizacji 

podciśnieniowej w ul. Piłsudskiego w Dęblinie", które według kosztorysu inwestorskiego 

wynosi brutto 253.402 zł. Warunki udzielenia pożyczki to: oprocentowanie 0,4% stopy 

redyskonta weksli, okres spłaty od lutego 2008 r. do sierpnia 2012 r., możliwość umorzenia 

pożyczki - do 30% kapitału. 

 

Komisje stałe Rady Miasta pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
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W związku z tym, że nie było dyskusji nad projektem uchwały przystąpiono do głosowania. 

 

Jednogłośnie (13 głosami "za"), przy obecności 13 radnych obecnych na sali obrad, Rada 

podjęła uchwałę Nr XII/76/2007 w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki  

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 6i 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Województwu Lubelskiemu w zakresie budowy ścieżki rowerowej 
i chodnika przy drodze wojewódzkiej nr 801 w mieście Dęblin. 
 

Projekt uchwały (w załączeniu) przedstawił Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk. 

Powiedział, że uchwała dotyczy udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa 

Lubelskiego w zakresie dofinansowania II etapu budowy ścieżki rowerowej i chodnika na 

działce nr 244 przy ul. Mickiewicza w mieście Dęblin w kwocie 82.995 zł. Jest to odcinek 

ok. 250 mb, na który jest dokumentacja techniczna. Cały koszt inwestycji wynosi  

137.665,04 zł 

 

Komisje stałe Rady Miasta pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

W związku z tym, że nie było dyskusji nad projektem uchwały przystąpiono do głosowania. 

 

Jednogłośnie (13 głosami "za"), przy obecności 13 radnych obecnych na sali obrad, Rada 

podjęła uchwałę Nr XII/77/2007 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Lubelskiemu w zakresie budowy ścieżki rowerowej i chodnika przy drodze wojewódzkiej  

nr 801 w mieście Dęblin. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 6j 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 
Województwu Lubelskiemu w zakresie budowy ścieżki rowerowej 
i chodnika przy drodze wojewódzkiej nr 801 w mieście Dęblin. 
 
Projekt uchwały (w załączeniu) przedstawił Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk. 

Poinformował, że projekt uchwały dotyczy udzielenia w 2007 r. pomocy rzeczowej 

Samorządowi Województwa Lubelskiego w zakresie sfinansowania prac przygotowawczych 

pod względem dokumentacyjnym i formalnoprawnym budowy ścieżki rowerowej i chodnika 

na działce nr 244 przy ul. Mickiewicza w Dęblinie na brakującym odcinku. Szacowana 

wartość dokumentacji - 20.000 zł 

 

Komisje stałe Rady Miasta pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

W związku z tym, że nie było dyskusji nad projektem uchwały, przystąpiono do głosowania. 

 

Jednogłośnie (13 głosami "za"), przy obecności 13 radnych obecnych na sali obrad, Rada 

podjęła uchwałę Nr XII/78/2007 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu 

Lubelskiemu w zakresie budowy ścieżki rowerowej i chodnika przy drodze wojewódzkiej  

nr 801 w mieście Dęblin. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. pkt 6k 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia intencji nawiązania 
partnerstwa w celu realizacji projektu "Skrzydła - program terapeutyczny 
i profilaktyczny dla młodzieży z biednych dzielnic i środowisk 
patologicznych powiatu ryckiego", składanych do dofinansowania  
w ramach Funduszu dla Organizacji Pozarządowych Norweskiego 
Mechanizmu Finansowego oraz Mechanizmu Finansowego EOG. 
 

Projekt uchwały (w załączeniu) przedstawił Sekretarz Miasta - Marek Basaj. 
Poinformował, że Stowarzyszenie "Alternatif" opracowało program terapeutyczny 

obejmujący swoim zasięgiem młodzież z terenu powiatu, ze szczególnym uwzględnieniem 

miasta Dęblin, który będzie współfinansowany w ramach Funduszu dla Organizacji 

Pozarządowych Norweskiego Mechanizmu Finansowego EOG. Przedstawiciele 

Stowarzyszenia zwrócili się do Miasta Dęblin o wsparcie realizacji projektu, które będzie 

polegało na rekrutacji uczestników programu oraz promowaniu projektu. Wsparcie nie wiąże 

się z kosztami finansowymi ze strony miasta. 

 

Komisje stałe Rady Miasta pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

W związku z tym, że nie było dyskusji nad projektem uchwały, przystąpiono do głosowania. 

 

"Za" projektem uchwały opowiedziało się 13 radnych. Głosów przeciwnych  

i wstrzymujących się nie było. Rada podjęła uchwałę Nr XII/79/2007 w sprawie wyrażenia 

intencji nawiązania partnerstwa w celu realizacji projektu "Skrzydła - program terapeutyczny 

i profilaktyczny dla młodzieży z biednych dzielnic i środowisk patologicznych powiatu 

ryckiego", składanych do dofinansowania w ramach Funduszu dla Organizacji 

Pozarządowych Norweskiego Mechanizmu Finansowego oraz Mechanizmu Finansowego 

EOG, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Prowadzenie sesji przejął Wiceprzewodniczący Rady Miasta - Ryszard Zarówny. 
 
Ad. pkt 6l 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
umieszczenie herbu miasta Dęblin na stronie internetowej i materiałach 
promocyjnych organizacji pożytku publicznego Fundacji Rozwoju 
Rekreacji "KiM". 
 
Projekt uchwały, stanowiący załącznik do protokołu, przedstawił Sekretarz Miasta - Marek 
Basaj. Powiedział, że Prezes Fundacji Promocji Rekreacji "KiM" z siedzibą w Łomiankach 

zwrócił się z prośbą o wyrażenie zgody na użycie nieodpłatne herbu miasta na stronie 

internetowej i materiałach promocyjnych ww. organizacji. Fundacja ta zajmuje się 
organizowaniem lub finansowaniem spotkań, pokazów, seminariów i konferencji dla 

upowszechniania wiedzy i propagowania wartości rekreacji ruchowej dla kultury fizycznej,  

a także prowadzi działania promocyjno - reklamowe oraz rewitalizacje szlaków 

turystycznych. 

 

Komisje stałe Rady Miasta pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 



____________________________________________________________________________________________________________ 

Protokół Nr XII/07 sesji Rady Miasta Dęblin z dnia 28 czerwca 2007 r. 
16 

 

W związku z tym, że nie było dyskusji nad projektem uchwały, przystąpiono do głosowania. 

 

Jednogłośnie (14 głosami "za") Rada podjęła uchwałę Nr XII/80/2007 w sprawie wyrażenia 

zgody na umieszczenie herbu miasta Dęblin na stronie internetowej i materiałach 

promocyjnych organizacji pożytku publicznego Fundacji Promocji Rekreacji "KiM". 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 6m 
Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
uchwalenia Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Dęblinie. 
 
Projekt uchwały (w załączeniu) przedstawił Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk, 

który powiedział, że jest to uchwała formalna, porządkująca Statut Ośrodka Pomocy 

Społecznej w zakresie dodatkowych zadań, związanych z obowiązkami nałożonymi przez 

ustawę z dnia 22 kwietnia 2005 r. o postępowaniu wobec dłużników alimentacyjnych  

oraz o zaliczce alimentacyjnej. 

 

Komisje stałe Rady Miasta pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

W związku z tym, że nie było dyskusji nad projektem uchwały, przystąpiono do głosowania. 

 

W wyniku głosowania (14 głosami "za") Rada podjęła uchwałę Nr XII/81/2007 zmieniającą 
uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Dęblinie. Uchwała 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Prowadzenie sesji przejął Przewodniczący Rady Miasta - Ryszard Karpiński. 
 

Ad. pkt 6n 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dęblinie. 
 
Projekt uchwały (w załączeniu) przedstawił Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk. 

Powiedział, że z dniem 30 czerwca 2007 r. upłynie 4-lenia kadencja Rady Społecznej 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dęblinie. Zgodnie z art. 8 ustawy 

z dnia 30 sierpnia 1991 r. o zakładach opieki zdrowotnej radę społeczną powołuje , odwołuje 

oraz zwołuje jej pierwsze posiedzenie organ założycielski - Rada Miasta. Zgodnie ze 

Statutem skład Rady Społecznej wynosi 7 osób. 

Burmistrz zaproponował następujące osoby do składu osobowego Rady Nadzorczej: 

• Stanisław Włodarczyk - Burmistrz Miasta jako Przewodniczący (wchodzi z mocy 

ustawy) 

• Sławomir Kamiński - Przedstawiciel Wojewody, 

• Henryk Cuch - farmaceuta, członek, 

• Grażyna Maziarek - Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej, członek, 

• Michał Dziubka - Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich i Społecznych, członek, 

• Waldemar Potyra - przedstawiciel Rady Miasta, członek, 

• Henryk Wiejak - przedstawiciel Rady Miasta, członek. 
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Wszystkie zaproponowane osoby wyraziły zgodę na uczestniczenie w pracach Rady 

Społecznej. 

 

Jednogłośnie (14 głosami "za") Rada podjęła uchwałę Nr XII/82/2007 w sprawie powołania 

Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dęblinie  

w składzie zaproponowanym przez Burmistrza Miasta. Uchwała stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt 6o 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania zespołu do spraw 
zaopiniowania kandydatów na ławników. 
 
Projekt uchwały (w załączeniu) przedstawił Przewodniczący Rady Miasta - Ryszard 
Karpiński, który poinformował, że konieczność podjęcia ww. uchwały jest podyktowana 

upływem kadencji ławników sądowych. Zgodnie z ustawą - Prawo o ustroju sądów 

powszechnych Rada ma obowiązek wybrać nowych ławników. Wybór ten powinien być 
poprzedzony powołaniem zespołu, który ma zaopiniować zgłoszonych kandydatów. 

Przewodniczący Rady Miasta zaproponował następujący skład zespołu: 

1) Marek Basaj - Sekretarz Miasta, 

2) Ryszard Karpiński - Przewodniczący Rady Miasta, 

3) Andrzej Banaś - radny Rady Miasta, 

4) Mieczysław Skibiński - radny Rady Miasta, 

5) Stanisław Kopacz - radny Rady Miasta. 

 

Powyższe kandydatury zostały zaproponowane na posiedzeniach  Komisji stałych Rady 

Miasta. 

 

Jednogłośnie (14 głosami "za") Rada podjęła uchwałę Nr XII/83/2007 w sprawie powołania 

zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników w składzie zaproponowanym 

przez Przewodniczącego Rady Miasta. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 6p 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany wiceprzewodniczących 
stałych komisji Rady Miasta Dęblin. 
 
Projekt uchwały (w załączeniu) przedstawił Przewodniczący Rady Miasta - Ryszard 

Karpiński. Poinformował, że podjęcie ww. uchwały jest podyktowane wakatami na 

stanowiskach wiceprzewodniczących Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budżetu oraz 

Komisji Zdrowia i Problematyki Socjalnej. Uprzednio na to stanowisko powołany był Marek 

Basaj, który w związku z powołaniem na sekretarza Miasta zrzekł się mandatu radnego.  

Na jego miejsce proponuje się powołanie radnego Waldemara Warenicę. 
 

W wyniku głosowania (14 głosami "za") Rada podjęła uchwałę Nr XII/84/2007 w sprawie 

zmiany wiceprzewodniczących stałych komisji Rady Miasta. Uchwała stanowi załącznik  

do protokołu. 
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Ad. pkt 6q 
Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad 
udzielania stypendium dla uczniów. 
 
Projekt uchwały (w załączeniu) przedstawił Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk. 
Poinformował, że dotychczas obowiązująca uchwała Rady Miasta Dęblin pozwalała 

przyznać jednorazowo stypendium za wyniki w nauce uczniowi spełniającemu warunki   

w niej określone. Stypendium takie nie korzystało ze zwolnienia od podatku dochodowego 

od osób fizycznych i w efekcie było niższe o potrącany podatek. Ustawa o podatku 

dochodowym od osób fizycznych w art. 40b reguluje, że stypendia dla uczniów, których 

wysokość i zasady udzielania zostały określone w uchwale organu stanowiącego jednostki 

samorządu terytorialnego są zwolnione z podatku dochodowego do wysokości 

nieprzekraczającej miesięcznie kwoty 380 zł. Wobec powyższego zachodzi konieczność 
zmiany charakteru stypendium z jednorazowego na miesięczne i w związku z tym ustalenia 

okresu stypendialnego oraz terminów jego wypłaty. Ponadto dochodzi zmiana precyzująca, 

że średnia ocen dotyczy oceny końcowej w roku szkolnym. 

 

Projekt uchwały nie był przedmiotem obrad stałych Komisji Rady Miasta. 

 

Z uwagi na to, że nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji, przystąpiono do 

głosowania nad uchwałą. 
 

Jednogłośnie (14 głosami "za") Rada podjęła uchwałę Nr XII/85/2007 zmieniającą uchwałę 
w sprawie zasad udzielania stypendium dla uczniów. Uchwała stanowi załącznik  

do protokołu. 

 
Ad. pkt 7 
Informacja na temat funkcjonowania oświaty w Dęblinie w roku szkolnym 
2006/2007. 
 

Informację na temat funkcjonowania oświaty w Dęblinie w roku szkolnym 2006/2007 

przedstawił Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu UM - Pan Czesław Matysek. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. Przedłożona informacja zawiera m.in. stopień 
organizacyjny szkół i placówek oświatowych, charakterystykę bazy szkolnej, główne 

problemy i najpilniejsze potrzeby szkół i placówek oświatowych oraz problemy 

bezpieczeństwa w szkołach. 

 

W dyskusji nad przedstawioną informacją głos zabierali: 

 
Radny Tadeusz Oryl - powiedział, że jest zaniepokojony malejącą liczbą uczniów w Szkole 

Podstawowej Nr 6. Zapytał, co zrobić, żeby powstrzymać proces wyludniania osiedla Stawy? 

Radny uważa, że trzeba zachęcić mieszkańców do nabywania mieszkań na osiedlu. 

 
Radny Henryk Wiejak - powiedział, że w związku z problemem  utrzymania placówek 

oświatowych, należy zrobić wszystko, żeby utrzymać to co jest możliwe do utrzymania. 

Cieszy fakt, że na terenie naszego miasta są uczniowie, którzy uzyskują wysokie wyniki 

nauczania. Zdaniem radnego w przedstawionej  informacji zabrakło danych, w której szkole 

nastąpi wzrost ilości uczniów. Radny wnioskował o udostępnienie każdej szkole materiałów 

z sesji popularnonaukowej z okazji 50-lecia nadania praw miejskich Dęblinowi,  
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o przyporządkowanie szkołom gminnym konkretnego miejsca pamięci narodowej oraz  

o zorganizowanie uroczystego wręczania nagród dla prymusów w siedzibie Urzędu. 

 

Radny Waldemar Chochowski - Przedstawił wnioski wynikające z wizytacji placówek 

oświatowych, wypracowane przez Komisję Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej. Komisja 

podsumowała wyjazdowe posiedzenie poświęcone wizytacji placówek oświatowych  

i  przedstawiła propozycję przeniesienia Warsztatów Terapii Zajęciowej do budynku Szkoły 

Podstawowej Nr 6 w Stawach. Komisja wypracowała wniosek o wykonanie remontu dachu 

na budynku Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego oraz o wykonanie remontu 

posadzki w korytarzach w Szkole Podstawowej Nr 2. Przy podsumowaniu kontroli placówek 

oświatowych w os. Lotnisko członkowie Komisji sugerowali utworzenie na tym terenie 

jednego przedszkola. Ponadto wnioskowano o utworzenie Zespołu Szkół Nr 4 na bazie 

Szkoły Podstawowej Nr 4 i Gimnazjum Nr 2. Komisja wypracowała wniosek o włączenie do 

Zespołu Szkół Ogólnokształcących Szkoły Podstawowej Nr 5. Przy omawianiu 

funkcjonowania Szkoły Podstawowej Nr 6 Komisja zaproponowała pozbycie się lokatora  

z mieszkania przyszkolnego, z propozycją przydziału innego lokalu mieszkalnego, ponieważ 
jest to osoba nie związana ze szkołą. Komisja wnioskowała o umożliwienie kontynuacji 

nauki na poziomie gimnazjalnym w Szkole Podstawowej Nr 6.  

Po podsumowaniu kontroli placówek przedszkolnych Komisja wypracowała dwa wnioski: 

- o wykonanie remontu bieżącego dachu wraz z dostosowaniem wentylacji  

w Przedszkolu Nr 3 w ul. Michalinowskiej, 

- o połączenie Przedszkola Nr 1 i Przedszkola Nr 4 w os. Lotnisko w jedną samodzielną 
placówkę przedszkolną. 
Radny wnioskował ponadto o podwyższenie pensji personelowi administracyjnemu  

w szkołach. 

 

Radny Henryk Brożyna prosił o podanie informacji - jaka powierzchnia lokalu szkolnego 

przypada na jednego ucznia. Prosił, żeby dyrektorzy szkół rozważyli zatrudnienie 

psychologów w szkołach lub skierowali na dokształcenie w zakresie psychologii pedagogów 

szkolnych.. 

 

Radny Henryk Wiejak - zaproponował, żeby przekazać mieszkania w Stawach 

pracownikom cywilnym wojska. 

 

Radny Tadeusz Oryl - zapytał - jak będzie wyglądała sprawa mundurków w szkołach? 

 

Radny Krzysztof Karbowski - zgłosił następujące wnioski: 

• kontynuować inwestycje oświatowe i okołooświatowe przede wszystkim te, które 

obniżają koszty utrzymania oświaty i które wynikają z zaleceń Sanepidu; 

• rozważyć możliwość  budowy obiektów sportowych przy szkołach; 

• poświęcić bezpieczeństwu w szkołach jedną z sesji Rady Miasta; 

• odbudować w szkołach tradycje wychowania patriotycznego; 

• wprowadzić w szkołach nauczanie regionalizmu. 

 

Radny Adam Cenkiel - zapytał, czy pedagodzy szkolni mają właściwe przygotowanie 

psychologiczne? 

 
Radny Andrzej Gajda - skąd się bierze taka duża różnica pomiędzy utrzymaniem jednego 

ucznia w podobnej placówce oświatowej? 

 



____________________________________________________________________________________________________________ 

Protokół Nr XII/07 sesji Rady Miasta Dęblin z dnia 28 czerwca 2007 r. 
20 

Do powyższych pytań i wniosków ustosunkował się Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury 
i Sportu - Czesław Matysek.  Powiedział, że na duże koszty utrzymania placówki składa się 
wiele czynników, m.in.  mało liczne oddziały. Optymalna liczba w oddziale wynosi 27 

uczniów. Takich klas i oddziałów jest mało. Zespoły szkół są jednostkami zdecydowanie 

tańszymi. 

 
Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk - radny Wiejak podnosił uzupełnienie 

informacji o dane dotyczące wzrostu liczby uczniów w poszczególnych szkołach - takie 

informacje mogły się pojawić i będą wzięte pod uwagę przy opracowywaniu kolejnej 

informacji. W Dęblinie jest problem z reorganizacją sieci szkół ze względu na charakter 

miasta. W mieście 18-tysięcznym powinny być 3 szkoły podstawowe i 2 gimnazja. Nie stać 
nas jako miasto przeznaczać więcej na oświatę, niż przeznaczamy dotychczas.  Problem 

polega na tym, aby z tego, co jest przeznaczane na oświatę zmienić proporcje. Ograniczyć 
wydatki bieżące, a znaleźć w tej puli pieniędzy środki na inwestycje. Baza lokalowa jest  

w ogólnie złym stanie. Zdaniem NIK-u budynki szkół powinny być dostosowane dla potrzeb 

osób niepełnosprawnych. W tej kadencji już coś zostało zrobione w zakresie usprawnienia 

oświaty. Dużo zależy od kierownictwa placówki - to jak ona będzie funkcjonowała, czy będą 
zajęcia pozalekcyjne, czy będą pozyskiwane środki zewnętrzne. Być może zmiany na 

stanowiskach kierowniczych przysłużą się do tego, że te szkoły będą działać lepiej. Kwestia 

patriotyzmu czy regionalizmu zależy od nauczycieli - czy będą się tym zajmować, czy nie. 

Jeśli chodzi o wykorzystanie środków unijnych - w poprzedniej edycji nie można było  

pozyskać środków na modernizację obiektów oświatowych. 

 

Pan Waldemar Jakubik - Dyrektor Zespołu Szkół Nr 3 - odniósł się do wypowiedzi 

dotyczących miejsca psychologa w szkole. Psycholog w szkole jest potrzebny, ponieważ 
z roku na rok wzrasta liczba dzieci z orzeczeniami Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej. 

70% uczniów wymaga indywidualnego podejścia, a normą są klasy, gdzie średnio 6-7 

uczniów ma takowe opinie. Przy takim stanie rzeczy pedagog nie jest w stanie sobie 

poradzić. 
 

Po wyczerpaniu dyskusji przystąpiono do głosowania nad przyjęciem informacji na temat 

funkcjonowania oświaty w Dęblinie w roku szkolnym 2006/2007. Informację Rada przyjęła 

13 głosami "za", przy 1 głosie wstrzymującym się. 
 

Ad. pkt 8 
Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 
 
Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski udzielił Burmistrz Miasta - Stanisław 
Włodarczyk: 

• radny Henryk Wiejak wnioskował o podjęcie starań w celu pozostawienia w Dęblinie 

Akademii Pedagogiki Specjalnej. Na dzień dzisiejszy nie odpowiem. Sprawa wymaga 

przemyślenia, jakie działania można by było podjąć, aby ta szkoła dalej 

funkcjonowała w naszym mieście. Zapotrzebowanie na uzupełnienie wykształcenia 

wśród starszej części społeczeństwa zostało zaspokojone i pozostała ta młodsza 

część, która naturalnie kończy szkoły; 

• wykoszenie trawy na os. Wiślana  - będzie to wykonane przy okazji kolejnej tury 

koszenia trawników; 

• radny Waldemar Chochowski - wycięcie krzaków na chodniku ul. Towarowej - 

zwrócimy się do Zarządu Dróg Powiatowych o oczyszczenie chodnika; 
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• wniosek o naprawę drogi wewnętrznej przy bloku 3a w ul. 15 Pułku Piechoty 

"Wilków" i oświetlenie tego terenu - z wszelkimi pracami na tym terenie trzeba 

poczekać do wyjaśnienie sytuacji natury własności i ewentualnego dogadania się co 

do przekazania czy odsprzedania tego terenu Wspólnocie Mieszkaniowej. Wspólnota 

złożyła kolejny wniosek co do sposobu podziału tych terenów - ja osobiście tej 

propozycji nie akceptuję. Tego samego zdania jest  Komisja Gospodarki 

Przestrzennej i Budżetu; 

• zainstalowanie bankomatu - dwa miesiące temu było wystąpienie do PKO BP   

w sprawie umiejscowienia bankomatu w zachodniej części miasta. Sugerowaliśmy 

Stację Paliw PKN "Orlen". Bank PKO PB w naszym mieście złożył zapotrzebowanie 

na dwa bankomaty; 

• wycięcie drzew oraz oznakowanie przejścia dla pieszych przy ul. Staszica -  

o wycięcie drzewa zwracaliśmy się do zarządcy drogi, na razie efektu nie ma. 

Oznakowanie przejścia - na skrzyżowaniach, jeżeli przejście dla pieszych nie jest 

oznakowane to ono funkcjonuje. Postaramy się oznakować to przejście; 

• radny Henryk Brożyna - wystąpić do Starostwa o dokumentację ul. Spacerowej - 

wystąpimy o zapoznanie się z tą dokumentacją. 
• wycięcie odrostów przy chodniku - zwrócimy się w tej sprawie do Dowódcy 6 Bazy 

Lotniczej. 

• radny Krzysztof Karbowski - zapytał - jak miasto jest przygotowane do wakacji. Jest 

złożony projekt na zajęcia w wakacje. Prowadzi to Szkoła Podstawowa Nr 5. Będą 
ogłoszenia na ten temat; 

• cięcia pielęgnacyjne drzew na ul. Warszawskiej - powinni to wykonywać zarządcy 

dróg, ale jeśli to nie będzie zrobione, prace te wykonają pracownicy interwencyjni; 
• znaki drogowe i tabliczki z nazwami ulic. Nie jesteśmy w stanie na bieżąco usuwać 

malunków na znakach i przystankach. Usunięcie tych napisów wiąże się  
z poważnymi kosztami. Będziemy starali się te napisy co jakiś czas usuwać. 

• radny Karbowski pytał, czy mieszkańcy zamieszkali przy ul. Warszawskiej nr 1-3 

mają złożyć oświadczenia dotyczące podłączenia do kanalizacji.  Ta sprawa była 

wyraźnie wyjaśniana na posiedzeniu Komisji. Ci mieszkańcy doskonale wiedzą, co 

mają zrobić. Oni wiedzą, że będą podłączeni w ramach realizacji ul. Piłsudskiego; 
• radny Andrzej Banaś - wnioskował o zatoki autobusowe - w ul. Podchorążych i przy 

wiadukcie na drodze 801 - będziemy o to zabiegać, żeby jak najwięcej przy 

modernizacji drogi wojewódzkiej zostało zrobione; projekt modernizacji drogi 

krajowej nr 48 jest do wglądu w Urzędzie; 
• wniosek o wykonanie zatoki przystankowej przy stacji diagnostycznej Pana Lesisza. 

Mogłoby to być zrobione przy okazji modernizacji ul. Spacerowej. W tej chwili 

trudno jest uzyskać zezwolenie na to, aby przystanki były lokalizowane bez zatok. 

Nie mniej jednak wystąpimy do Zarządu Dróg Powiatowych z wnioskiem  

o rozważenie lokalizacji zatoki autobusowej w tym rejonie; 
• sprawa pozyskania terenu pod cmentarz komunalny - według wstępnych szacunków 

ten cmentarz jest na ok. 4 lat. Sprzedaż miejsc następuje tylko dla  zmarłych. Studium 

kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta przewiduje miejsce pod 

cmentarz - jest to miejsce w os. Żdżary przy ul. Skotnickiego, jest to teren o 

powierzchni 3,7 ha za zamkniętym  wysypiskiem śmieci; 
• radny Adam Cenkiel - wnioskował o wycięcie drzew w ul. Wiślana i Nadatki. Drzew 

suchych jest więcej. Przy wycinaniu tych drzew skorzystamy z uprzejmości OSP 

Masów; 
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• radny Tadeusz Oryl - wnioskował o remonty dróg. Remonty dróg są rozpoczęte.  

Są wykonywane metodą "masy na zimno". Jutro będą zalepiane największe ubytki na 

ul. Jagiellończyka; 
• radny Krzysztof Karbowski - wnioskował o rozszerzenie zadań DCI o informację 

turystyczną - taka informacja jest tam również udzielana. Należałoby rozważyć 
przygotowanie odrębnej informacji turystycznej. W przygotowaniu jest informator 

skierowany do mieszkańców oraz oferta inwestycyjna dla potencjalnych inwestorów; 
• kalendarz imprez turystycznych jest w formie elektronicznej. Jeśli ktoś jest 

zainteresowany wydrukiem tego kalendarza - nie ma najmniejszego problemu, aby go 

uzyskać; 
• sprawa uporządkowania  miejsc pamięci narodowej - przed 3 Maja miejsca pamięci 

narodowej zostały w miarę możliwości uporządkowane. Istnieje konieczność 
uporządkowania terenu wokół pomnika 15 Pułku Piechoty "Wilków" i sukcesywnie 

to miejsce będzie porządkowane. Wniosek o przyporządkowanie szkołom opieki nad 

konkretnym miejscem pamięci narodowej jest godny rozważenie, ale angażowanie 

młodzieży do jakiegokolwiek sprzątania ma różny odbiór społeczny; 
• radny Stanisław Kopacz - wnioskował o przejęcie przez miasto kina "Twierdza". 

Jestem zdecydowanym zwolennikiem przejęcia tego obiektu przez miasto. 

Odpowiedni Wydział Urzędu podjął stosowne czynności w tym zakresie. Istnieje 

problem negocjacji z Wojewódzkim Konserwatorem Zabytków (chodzi  

o wydzielenie tej nieruchomości). W kwestii pozyskania tego obiektu wymagana jest 

zgoda Ministerstwa Obrony Narodowej; 
• radny Waldemar Potyra - wnioskował o podcięcie gałęzi przy ul. Staromiejskiej. 

Będzie ponowiona prośba do powiatu, jeśli nie poskutkuje, to gałęzie te zostaną 
usunięte przez  pracowników interwencyjnych; 

• Przewodniczący Zarządu Osiedla "Michalinów" - Sławomir Świątkowski - 

wnioskował o remont cząstkowy ul. Michalinowskiej i ul.Wolności. Przekażemy 

wniosek do Zarządu Dróg Powiatowych; 
• zarośla na ul. Wolności - będą uprzątnięte przez grupę pracowników 

interwencyjnych; 
• sprawa nawierzchni ul. Reymonta - tam jest problem zimowego utrzymania. Droga ta 

została wykonana z betonowej kostki i na odcinku od ul. Wolności w stronę torów ta 

kostka jest zniszczona. Jest dyskomfort jazdy, nie mniej jednak ta nawierzchnia nie 

wygląda tragicznie. Nie ma  potrzeby wykonania modernizacji tej ulicy z uwagi na 

nieodległą perspektywę wykonania kanalizacji w osiedlu Michalinów; 
• wniosek o wykoszenie trawy na skrzyżowaniu ul. Kwiatowej i Kościuszki - będzie to 

wykonane w niedługim czasie; 
• Przewodniczący Zarządu Osiedla "Lotnisko" - Ryszard Głodek - wnioskował  

o wystosowanie pisma do Agencji Mienia Wojskowego o oczyszczenie terenu przy 

przedszkolu  - wystosujemy pismo o uporządkowanie tego terenu;Tereny należące do 

miasta postaramy się w niedługim czasie uporządkować; 
• Przewodnicząca Zarządu Osiedla "Żdżary" - Ewa Przerwa - wnioskowała o naprawę 

hydrantów przeciwpożarowych w ul. Środkowej. Zostanie zlecone sprawdzenie tych 

hydrantów, po czym zostanie dokonana ich naprawa.   
 
Przewodniczący Komisji Samorządu i Porządku Publicznego - Waldemar Potyra - 

udzielił odpowiedzi na zapytanie Przewodniczącego Zarządu Osiedla "Lotnisko - Ryszarda 

Głodka - kiedy Komisja będzie wizytowała osiedla? Taki wyjazd miał mieć miejsce w maju 
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lub czerwcu, ale nie został odbyty z uwagi na nadmiar pracy Komisji  i został przełożony na 

miesiące jesienne (wrzesień/październik).    
Przewodniczący Komisji wyraził niezadowolenie, że na 17 przewodniczących zarządów 

osiedlowych, na koniec sesji zostało 6. 

 

Ad. pkt 9  
Zatwierdzenie protokołu  XI sesji. 
 
W związku z tym ,że do dnia sesji nie wpłynęły uwagi do protokołu XI sesji przystąpiono do 

głosowania. "Za" przyjęciem protokołu głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych  

i wstrzymujących się nie było. Protokół XI sesji został przez Radę przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. pkt 10 
Zamknięcie sesji. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta - Ryszard 

Karpiński zamknął XII sesję RM, dziękując wszystkim za udział w sesji. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

 

Katarzyna Rybicka 


